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Abstract (en)
The valve consists of an upright valve plate (10) with vacuum connection (11) which is connected to a suction opening (9) in a first valve setting by
means of a holed (20) rotating slide plate (12). In a second valve setting the connection (11) is joined to a vent (21) with the aid of a suction disk
(22) which rotates in operation and so controls the suction angle. The valve sits on the axis shaft (5) of an opening drum as fitted with a sucker used
to open printed products. The suction disk (22) opening (23) links the disk slot opening to the valve channel (7). The control disk rotates on a front
piece (35) disk and the slide (12) sits between valve plate (10) and control disk to slide sealably in relation to these (10,22).

Abstract (de)
Das Drehschieberventil weist eine mit einem Vakuumanschluss (11, 71) versehene Ventilplatte (10, 60) und einen rotierenden Gleitkörper (12,
72) auf. Der Gleitkörper ist mit einem Durchbruch (20, 68) versehen, mit welchem der Vakuumanschluss (11, 71) in einer ersten Ventilstellung mit
einer Saugöffnung (9, 69) und in einer zweiten Ventilstellung mit einer Belüftungsöffnung (21, 59) verbindbar ist. Beide Ventilstellungen bestimmen
einen Saugwinkel. Vorgesehen sind Mittel (22, 52) zum Verstellen des Saugwinkels. Durch eine Veränderung der Grösse des Saugwinkels wird
vorzugsweise der Belüftungszeitpunkt verändert. Der Saugzeitpunkt bleibt hierbei fest. Vorgesehen ist als Verstellmittel eine Steuerscheibe (22)
resp. ein Schieber (52), die im Lauf verstellt werden können. <IMAGE>
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